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Protokół nr XXXIV/21 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 8 kwietnia 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy, Zastępca Burmistrza 

Miasta i Gminy Morawica Marcin Dziewięcki, Pani Ewelina Malicka – pracownik 

merytorycznie odpowiedzialny za przygotowanie projektu uchwały. 

XXXIV sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się przy zastosowaniu zdalnego 

trybu obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość: aplikacji 

ZOOM Cloud Meetings. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia ich przebiegu. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia ich przebiegu. 

6. Zakończenie obrad. 

Radni uczestniczyli w sesji po zalogowaniu w aplikacji ZOOM. Radni otrzymali na swoje 

skrzynki mailowe link do programu (aplikacji ZOOOM Cloud Meetings) wraz z numer  

ID i hasłem. 

Wszystkie głosowania odbyły się zgodnie z § 38 ust. 1 Statutu Miasta i Gminy Morawica  

w sposób jawny imienny. Radni kolejno w porządku alfabetycznym byli wyczytywani przez 

Przewodniczącego Rady, który dokonał na liście radnych adnotacji „za”, „przeciw”, 

„wstrzymał się od głosu” przy nazwisku radnego (zestawienie imiennych wyników 

głosowania radnych w załączeniu do protokołu). 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XXXIV 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy, przywitał wszystkich uczestników obrad i przystąpił do 

stwierdzenia prawomocności obrad wyczytując w kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska 

radnych. Przewodniczący dokonał na liście obecności radnych adnotacji „obecny”, 

„nieobecny” przy nazwisku radnego i stwierdził prawomocność obrad sesji, ponieważ bierze 

w nich udział 13 radnych (wykaz radnych biorących i niebiorących udziału w sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej w dniu 8 kwietnia 2021 r. w załączeniu do protokołu). 

 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 



2 

 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Piotr Polewczak 

10. Krzysztof Strąk 

11. Damian Woźniak 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Marcin Piecyk 

2. Łukasz Wojda 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 5 – 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu, a w to miejsce wprowadzenie - rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XXVI/240/09 Rady Gminy w Morawicy z dnia 30 stycznia 2009 r.  

w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych. Wyjaśnił przyczynę zmiany porządku obrad  

i zmiany projektów uchwał, gdyż ulica Szkolna była już zaliczona do kategorii dróg 

gminnych, w związku z powyższym należy dokonać zmiany przebiegu tej drogi.  

Głos w tej sprawie zabrał również Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – 

poinformował, że projekty uchwał zostały przygotowane w celu złożenia wniosków 

o dofinansowanie. Będzie to możliwe, gdy wskazane drogi zostaną zaliczone do kategorii 

dróg gminnych. W związku z powyższym przygotowano projekty uchwał w tej sprawie. 

Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku formalnego w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 5 – rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, 

a w to miejsce wprowadzenie - rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXVI/240/09 Rady Gminy w Morawicy z dnia 30 stycznia 2009 r. w sprawie ustalenia 

przebiegu dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 
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Wniosek został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Morawica. 

Wyjaśnienia w tej sprawie przedstawiła Pani Ewelina Malicka – pracownik merytorycznie 

odpowiedzialny za przygotowanie projektu uchwały. Poinformowała, że granice aglomeracji 

wyznacza się na potrzeby krajowego programu oczyszczania ścieków komunalnych. Ponadto 

projekt uchwały został przygotowany w oparciu o obowiązujące przepisy. 

Rozpoczęto dyskusję w danym temacie: 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – w sprawie nie ujęcia Dymin w granicach aglomeracji, to 

oznacza, że są one podpięte pod inny system? 

Pani Ewelina Malicka – ścieki z tych terenów również są odprowadzane do naszej 

oczyszczalni ścieków. Dyminy nigdy nie były ujęte w naszej aglomeracji, związane jest to ze 

wskaźnikiem koncentracji, a ponadto te tereny są całkowicie skanalizowane. 

Na tym zakończono dyskusję. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku formalnego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący Rady przedstawił nowy porządek obrad sesji nadzwyczajnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia ich przebiegu. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/240/09 Rady Gminy  

w Morawicy z dnia 30 stycznia 2009 r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Morawica. 

7. Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Porządek obrad został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił do kolejnego 

punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Nie było pytań do protokołu.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że 

sprawozdanie zostało radnym przesłane drogą mailową w celu zapoznania. Radni nie zgłosili 

uwag do sprawozdania. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu. Przewodniczący Rady odczytał treść uzasadnienia projektu uchwały, 

gdyż naniesiono poprawki pisarskie. 

Dodatkowe wyjaśnienia przedstawił Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – 

poinformował, że cała ulica Dolomitowa zostaje zaliczona do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie zamierzeń budowy drogi na ulicy 

Dolomitowej. 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – przedstawił planowane źródła finansowania 

budowy tego odcinka drogi i termin wykonania. 

Nie było uwag do projektu uchwał. 

 

Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIV/324/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/240/09 Rady Gminy  

w Morawicy z dnia 30 stycznia 2009 r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został wprowadzony wnioskiem 

formalny, w związku z tym odczytał treść przygotowanego projektu uchwały. Nie zgłoszono 

pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/240/09 Rady Gminy  

w Morawicy z dnia 30 stycznia 2009 r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XXXIV/325/21 zmieniająca uchwałę Nr XXVI/240/09 Rady Gminy  

w Morawicy z dnia 30 stycznia 2009 r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został wprowadzony 

wnioskiem formalny, w związku z tym odczytał treść przygotowanego projektu uchwały. 

Rozpoczęto dyskusję w danym temacie: 

Radny Leszek Cygan – w sprawie różnicy w liczbie mieszkańców podanej w projekcie 

uchwały – liczba RLM 15 500, a stan faktyczny jest ponad 16 tys. oraz wykazu osób 

pozostających poza siecią sanitarną, w całej gminie liczba ta wynosi 67 mieszkańców i co oni 

robią ze ściekami, a ponadto w projekcie uchwały pojawia się sformułowanie, że nie 

przewiduje się dalszej rozbudowy sieci kanalizacyjnej. 

Pani Ewelina Malicka – równoważna liczba mieszkańców jest, to parametr wynikający  

z dobowego ładunku ścieków odprowadzanych i nie odpowiada ona liczbie mieszkańców 

zamieszkujących w naszej gminie. Jeżeli chodzi o zapis nie planowania rozbudowy sieci 

kanalizacyjnej, nie może on być ujęty w aglomeracji gdyż nie spełnimy wskaźnika 

koncentracji i nie otrzymamy dofinansowania. Oczywiście z inicjatyw lokalnych są 

podejmowane działania budowy odcinków sieci sanitarnej. 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – jeżeli chodzi o ilość RLM a ilość 

mieszkańców różnica wynika z faktu, że nie wszystkie miejscowości są włączone w granice 

aglomeracji, ale korzystają one z naszego systemu kanalizacji-sanitarnej. Nie planuje się 

rozbudowy sieci kanalizacyjnej z dofinansowania programu infrastruktury środowiskowej. 

Tworzymy na nowo aglomerację, ponieważ w planach mamy modernizację oczyszczalni 

ścieków i na to chcielibyśmy uzyskać dofinansowanie, a ponadto sieć kanalizacyjna 

działająca w ramach aglomeracji wymaga remontów, modernizacji. Planujemy rozbudowę 

sieci kanalizacyjnej, ale nie z środków zewnętrznych, ponieważ nie spełniamy warunków 

związanych ze wskaźnikiem koncentracji. 

Radny Leszek Cygan – a co z osobami pozostającymi poza aglomeracją i siecią 

kanalizacyjną? 

Zastępca Burmistrza – te ponad 1 000 osób znajduje się poza aglomeracją, ale jest włączona 

w naszą sieć. Natomiast, co się tyczy osób, które są w aglomeracji, ale nie maja dostępu do 

sieci, jest ich zdecydowanie mniej i korzystają z różnych rozwiązań: przydomowe 

oczyszczalnie ścieków, zbiorniki bezodpływowe tzw. szamba 
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Na tym zakończono dyskusję. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIV/326/21 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Morawica 

została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XXXIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

 

  


